
 

Resposta a la Ciutadania del PP al Ple de 21/7/10 
 
 
Feli Melo Camacho 
 
1- Referent a les preguntes anteriors fetes al PSC sobre la igualtat de 
gènere, creiem que és evident que aquest treball de que es parla en 
xerrades i que es diu que es foment, des de I'Ajuntament no es fa. Que 
penseu que s'hauria de fer des de I'Ajuntament per tal que no es donin les 
circumstancies exposades en les preguntes anteriors? 
 
El Sr. Ortega diu: 
“Sí, pensem, estem convençuts que veritablement les oportunitats per a homes 
i dones aquest ajuntament les compleix. Ara, ens seria grat veure més 
senyores fent de paletes o de lampistes, o de no sé què, i no les veiem, i més 
senyors cuidant iaios, si és que ho volen, però tampoc es pot obligar, o sigui, 
són concursos públics, la gent es presenta qui vol, voluntàriament, i no podem 
fer res més, o sigui, no sé si falta ser més didàctics o què, però de veritat, és un 
tema d’oportunitats i un tema de llibertat, i la gent es presenta a això i ja està.  
 
Clar la consellera Serna va a una mica a col·lació de la moció que ha presentat 
el regidor Figueras, si és que va en aquest sentit. La llibertat davant de tot i la 
gent ha fet el que creu convenient, no podem obligar a més.” 
 
 
El Sr. Felipe diu: 
 
Y la pregunta para los grupos de la oposición es que esta mañana en 
Jacinto Esteve, abajo del todo, se ha colocado un letrero grande, en un 
montículo de tierra, donde más o menos, porque no lo he podido 
memorizar, se dice que es una red de telecomunicaciones que lo gestiona 
el Ayuntamiento de Esplugues y está subvencionado por el Estado 
Central. Me gustaría, si algunos de vosotros, no todos, porque no es 
necesario, algunos de vosotros me podíais decir de qué va ese proyecto. 
Muchas gracias y buenas vacaciones.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
El Sr. Ortega diu: 
“Bé, el PP, avui no hem passat per allà, no sé de què parleu, no sé ni del que 
parleu, de veritat, més sincer no puc ser. Ara... 
 
(Se senten veus de fons) 
 
Sí, sí, no l’he vist, primer, i segon, si ens han informat d’alguna cosa, 
possiblement sí que hi hagi un pla d’actuació, però pel que estic sentint així, en 
veu baixa, clar, no els hi he preguntat a ells que ho saben tot, però si pel que 
entenc jo que estan aquí amb rumors que s’ha fet un monticle de terra per 



muntar el cartell de segon Plan Zapatero, doncs serà això, és que no ho sé, és 
que no tinc ni idea, la veritat. Ara a la millor ens ho diran ara o ens ho diran 
després, no ho sé. No ho sabem.” 
 
 
La Sra. Sintes diu: 
“Aviam, ja sabeu a què he vingut, he vingut pel soroll del meu carrer, que 
no hi ha ningú que l’arregli, ni vosaltres ni l’oposició, vull dir que aquí no 
hi ha d’allò, perquè la informació us la vaig donar a vosaltres i us la vaig 
donar a tota l’oposició, i no hi ha ningú que arregli el soroll que hi ha en 
aquell carrer. 
 
Llavors, les preguntes que vaig fer ningú me les ha contestades, decibels, 
multes que s’han fet i tot el que hi ha allà. Passen tants camions que ja és 
massa, i jo dic que ja no hi ha vergonya aquí, perquè ningú, ningú fa 
perquè s’arregli, ningú, ni vosaltres ni l’oposició. 
 
Perquè parlen de tonteries que es podrien arreglar ara mateix, que si el 
contenidor de no sé qui, que si no sé cuantos, xorrades, perquè jo vinc a 
l’Ajuntament si tinc un problema i aquestes coses me les arreglen sense 
anar al ple de l’Ajuntament, són tonteries, tonteries, però el que realment 
importa és un soroll que no deixa dormir ningú ni viure, i ningú se’n 
preocupa, ningú, i vull una solució d’una vegada, perquè si no hauré de 
fer alguna cosa, però no sé què, o plantar-me allà i estirar-me a terra, però 
perquè no passi ningú.  
 
I després dir al del PP que no se’n rigui tant, perquè la culpa de tot això la 
tenen ells, i no es va fer per aquells que van votar no, perquè va ser 
guanyadora total, això, no us poseu a riure ni a dir tonteries. Teniu la 
culpa vosaltres de tot el que ha passat amb l’Estatut. 
 
(Se sent el Sr. Ortega parlar de fons) 
 
No, no vull que em contestis, no, no, no vull que em contestis, no vull que 
em contesti aquest senyor. Aquest senyor no vull que em contesti. No. Tu 
ha parlat tota l’estona, ha parlat tota l’estona, ara em toca a mi, tu no em 
contestis, sempre estem amb el d’allò.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
 
 
La Sra. Ollé diu: 
Llavors, tinc una segona pregunta que li vull fer a tots els partits polítics 
perquè donin la seva opinió d’aquest projecte. I al Partit Socialista, 
concretament, que em contesti quin concepte té ell d’antiguitat, perquè 
aquí a El Pont diu que això es farà en los antiguos lagos. Los antiguos, 
aquests lagos, si jo no recordo malament, es van començar fa 10 anys, i 
es van acabar fa 8, per a mi això no és antic, i per la milionada que van 
costar encara és menys antic.  



 
La Sra. Herranz diu: 
“Que hi ha diferències, que hi tenim barris que ens cauen més simpàtics i 
menys simpàtics ja ho sabem, però vaja, no cal que ho demostreu tant. El 
Pont, Festa Major de Finestrelles, Festa Major de Can Vidalet. Una, dos, 
tres, quatre, cinc fotografies de Can Vidalet, una de Finestrelles.  
 
A mi m’arriba que només voleu posar la fotografia de l’ofrena de flors, tot 
i que envieu un fotògraf oficial i fa una fotografies precioses de la resta 
dels actes, però vau voler posar la fotografia de l’ofrena floral, no sé per 
què, amb l’inri que la que heu posat aquest any és la de l’any passat, 
perquè clar, aquest any no n’hi havia. 
 
No sé, a mi m’agradaria saber, a part del comentari aquest, aquesta 
persona que puja a Finestrelles a fer fotografies suposo que deu cobrar 
alguna cosa, per estalviar-nos els diners, si no heu de posar les 
fotografies que fa doncs no sé què fa aquest bon home pujant. 
 
M’agradaria també dir als grups de l’oposició que opinessin una miqueta 
sobre això, perquè vosaltres vau pujar a Finestrelles i com a mínim la 
majoria, no tots els partits però la majoria vau pujar a veure l’ambient que 
hi havia, el que hi havia i deixava d’haver-hi. 
 
I després aquí, a El Pont, assumpte sorolls, campanya per evitar sorolls 
en horari nocturn. Bé, no sé, això deu ser també depenent dels barris, 
nosaltres portem 20 anys suportant els sorolls de Sant Joan de Déu i 
poca cosa heu fet, al contrari, ja sabem que Sant Joan de Déu per a 
vosaltres és un déu, valga la redundància, però és que és vergonyós, el 
mateix que diu aquella senyora, o sigui, no sé, molt omplir-se la boca de 
solucions i de coses d’aquestes i posar molta propaganda a El Pont, però 
en realitat, de fer, poqueta cosa feu.” 
 
 
 
El Sr. Ortega diu: 
“Jo amb el tema de Finestrelles, començaré pel final, amb el tema de 
Finestrelles, home, jo us diré que nosaltres, que hem participat, com sempre 
fem cada any en totes i cadascuna de les associacions veïnals i festes de barri, 
doncs home, us diré que no hem vist al fotògraf aquest any, bé, no l’hem vist 
mai, aquesta és la veritat, no l’hem vist mai. 
 
Que surti un possible greuge comparatiu que hi ha unes fotos a Can Vidalet 
que..., bé, ho dieu i és així, surt a El Pont, està claríssim, no? No sé, això 
evidentment ho trobem malament, evidentment, aviam, que es faci una foto 
recurs perquè ni han aparegut i per això han posat una foto recurs, que es diu, 
que és d’una altra festa d’un altre any, bé, aviam, jo penso que a Can Vidalet 
no s’atrevirien a fer-ho, no s’atrevirien a fer-ho, i no ho fan, evidentment. 
 



No ho sé, jo penso que això s’ho ha de fer revisar l’equip de govern, que ha de 
ser més plural en aquest sentit, no? No ho trobem bé, no ho trobem bé en 
poques paraules. 
 
Amb el tema de la Sra. Anna Ollé, bé, he fet una exposició en el tema de precs 
i preguntes, i de veritat, vostè ha donat en el clau, és un estudi de so, de soroll, 
però tot passa pel mateix, si no aturem aquestes obres, si no parem i 
reflexionem i les reconduïm, farem el control de soroll del que estigui fet, amb la 
qual cosa serà el control de soroll que farem, amb la qual cosa jo torno a 
plantejar, torno a demanar que això, que estem al mes d’agost, que no 
correguem tant perquè potser ens equivoquem, fer una despesa de 350.000 
euros en unes coses, unes pistes, unes coses que a la millor són inadequades. 
Fan soroll, farem el mesurament, pagarem l’estudi de mesurament i 
compararem, doncs sí, fan soroll, i ara què fem, les desmuntem? Malament, 
no? 
 
I per últim la senyora del carrer Antoni Ma. Claret, el carrer on està la sirena, on 
està el Folch i Torres, carrer que tots coneixem a Esplugues. Jo abans de res 
demanaria disculpes a tota l’audiència, demanaria disculpes perquè home, 
potser sempre el nostre tarannà és de persones coherents, optimistes, alegres 
de per si, i no perdem mai la compostura, però si hi ha alguna cosa que aquest 
portaveu odia és que en època de llibertats i democràcia algú em faci la 
repressió des d’on sigui, i aquesta vegada ha vingut de vostè. I el que no li 
toleraré a vostè, que ara parlarem, és que ens insulti. Vostè pot dir moltes 
coses, moltes opinions, que no li agradem, que no ens votarà mai a la vida, pot 
dir el que vostè vulgui, però no ens insulti, perquè jo a vostè la respecto molt, i 
la respecto tant que li demano disculpes, primer de tot, això el primer, amb la 
qual cosa tinc més educació que vostè. Això el primer. 
 
Però li diré més coses. A vostè, que forma part dels 47.000 habitants d’aquest 
municipi, li diré una cosa, que és que ha sigut motiu i ens ha preocupat el seu 
assumpte, i és tan important com la resta d’assumptes d’Esplugues, com tots, 
amb la qual cosa tampoc no hem de desmerèixer els altres temes que es 
puguin tractar de qualsevol formació política, tots són importants. 
 
Però miri, és tan important que fins i tot ara ho comentava per confirmar-ho, 
perquè a més estava segur, que va ser motiu de fer una junta de portaveus 
extraordinària per tractar el seu tema, i si no m’equivoco malament, fins i tot 
s’han fet controls del soroll i del trànsit, s’han fet, s’ha fet prohibició temporal o 
restricció del pas dels vehicles, de camions, i si això no és així, vostè, ara que 
ha vingut aquí amb tot el seu dret, amb la seva raó perquè si vostè... 
 
(Se senten veus de fons) 
 
Bé, si vostè té sorolls i continuen, s’han fet mesuraments, i si continuen els 
sorolls i considera vostè que està violentada en el seu aspecte perquè no pot 
descansar, ho diu, perquè li asseguro que hem fet, s’han fet unes certes 
mesures, que aquest grup pot dir que va participar, perquè participem en totes, 
i s’ha fet un seguiment, i ara el portaveu socialista segur que tindrà molta més 



informació al respecte, perquè a més a més es van pensar els controls i les 
restriccions del pas de camions.  
 
(Se senten veus de fons) 
 
Bé, jo li dic ens han dit i ens han explicat que han fet, i que hem seguit, ens han 
donat proves que ho han fet. Ara, que no és prou? Escolti’m, farem tot el que 
faci falta. 
 
(Se senten veus de fons) 
 
No, no, jo li dic que ens han donat proves que s’ha fet. 
 
 (Se senten veus de fons) 
 
Bé, bé, però Sra. Victòria, miri... 
 
(Se senten veus de fons) 
 
Bé, però és que sembla que m’ho està dient a mi, sembla que governi jo. Jo li 
estic dient...” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Contesti, i si hi ha alguna cosa a afegir l’afegeix.” 
 
 
El Sr. Ortega diu: 
“Si és que no em deixa. Li estic dient el que s’ha fet, que vostè forma part d’un 
conjunt de 47.000 habitants que tenim el mateix interès el Partit Popular com 
en aquest cas tots els grups polítics, i vam tenir una junta de portaveus 
extraordinària per vostè, o pel seu cas, pels veïns d’aquell carrer, i que a més a 
més s’han pres mesures, i que ara el portaveu socialista ens els detalli, i 
repeteixo, si hem de fer més coses doncs demanem que es facin més coses, 
tot i el que ens ha dit.” 
 
 


